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تقدیر از شهردار سمنان در نشست شورای 
معاونین مدیریت کانون های خدمت رضوی

ع��رب عامری- تج��ارت: به 
گزارش مدیری��ت ارتباطات، 
تش��ریفات و ام��ور بین الملل 
ش��هرداری س��منان، نشست 
ش��ورای معاونی��ن مدیری��ت 
کان��ون ه��ای خدمت رضوی 
اس��تان ب��ه ریاس��ت دکت��ر 
سعدالدین مدیر کانون استان و با حضور دکتر موسوی، شهردار 
س��منان برگزار ش��د.در این نشست، حس��ن سعدالدین ضمن 
تش��ریح آخری��ن اقدامات و فعالیت ه��ای کانون های خدمت 
رضوی اس��تان و خادمیاران توضیحاتی را ارائه کرد و مواردی 
مانند مشارکت حداکثری شهرداری سمنان در برپایی و احداث 
چایخانه حضرت علی بن موسی الرضا )علیه السام( در سطح 
شهرستان و ایجاد الِمان و سازه های امام رضایی مورد بررسی 
و گفتگو قرار گرفت.در ادامه این نشست دکتر موسوی شهردار 
س��منان گزارش��ی از روند ارائه خدمات شهری به شهروندان و 
زائران امام هشتم ارائه کرد.در پایان این نشست از دکتر موسوی 
ش��هردار س��منان به پاس تاش ها و زحمات ارزش��مند ایشان 

توسط دکتر سعدالدین تقدیر و تشکر به عمل آمد.

سرعت گرفتن واگذاری سرویس FTTH در 
استان قزوین 

قریش��ی – تجارت:  مهندس محمدرضا نصرآبادی در نشس��ت 
قرارگاه امام علی )ع(، از س��رعت گرفتن واگذاری س��رویس 
FTTH در اس��تان قزوین ، توس��ط مخابرات منطقه خبر داد.

ب��ه گزارش روابط عموم��ی مخابرات منطقه قزوین ، مهندس 
نصرآبادی، مدیر مخابرات منطقه قزوین در حاشیه ی هفتمین 
نشس��ت قرارگاه امام علی )ع( دایری س��رویس) FTTH( (در 
اس��تان که به صورت هفتگی در س��تاد مخابرات منطقه قزوین 
و با حضور تمامی مدیران و روس��ای ادارات و مراکز مخابراتی 
اس��تان، برگزار می گردد، بیان داش��ت: پس از آغاز به کار این 
قرارگاه در سطح استان و با استقبال بسیار خوب مردم استان از 
 FTTH طرح اینترنت پرسرعت، فیبر نوری، واگذاری سرویس
در اس��تان قزوین س��رعت گرفته است. وی در ادامه با اشاره به 
ش��مار قابل توجه ثبت نامی های این طرح، بیان داش��ت: تعداد 
زیادی از متقاضیان این طرح در نوبت دایری و ثبت داخلی مانده 
اند؛ لذا برای تس��ریع فرایند ثبت نام و بهره برداری همکاران 
فیب��ر ن��وری مخاب��رات منطقه قزوین در قالب چندین اکیپ به 
ارائه خدمات می پردازند.لازم به ذکر اس��ت؛ طبق تصمیمات 
اتخ��اذ گردی��ده، متقاضیانی که تا ابتدای هفته ی دولت جاری، 
اقدام به خرید این سروویس نمایند از کابلکشی داخلی رایگان 
و دریافت مودم اقس��اطی با دریافت س��رویس های یکس��اله، 

برخوردار می گردند.

راه اندازی شبکه فیبر نوری ورزشگاه تختی
شبکه فیبر نوری برای نخستین بار در ورزشگاه تختی شهرستان 
خرم آباد و طبق اس��تانداردهای کنفدراس��یون فوتبال آس��یا با 
هدف تامین اینترنت پرسرعت راه اندازی می گردد .به گزارش 
تجارت به نقل از"روابط عمومی مخابرات منطقه لرستان "، با 
توجه به صعود مقتدرانه تیم خیبر خرم آباد به لیگ برتر و لزوم 
ایجاد زیرس��اختهای ورزش��گاه تختی خرم آباد جهت میزبانی 
تی��م خیب��ر ،  ب��ا هم��ت همکاران حوزه فنی ش��بکه فیبر نوری 
ورزش��گاه تختی خرم آباد  در حال اجراس��ت و ان ش��الله تا چند 
روز آینده به بهره برداری می رس��د ،  با راه اندازی این ش��بکه، 
همه ارتباطات پرسرعت از داخل ورزشگاه تختی بر روی شبکه 
فیبر نوری و س��امانه های بی س��یم وای فای به شبکه مخابرات 
کش��ور انتقال می یابد و امکان اتصال س��رویس های مختلف 
مانند ش��بکه های تلویزیون��ی و دوربین های تصویربرداری به 
آن وجود دارد .همچنین تدابیر لازم توس��ط اپراتور همراه اول 
جهت افزایش پهنای باند برای پوشش شبکه نسل های سوم و 
چهارم تلفن همراه ۳G و G ۴  برای همه تماشاچیان مسابقات 

فوتبال در ورزشگاه فراهم شده است .

ظرفیت ماشین آلات عملیات خاکی در 
پالایشگاه بندرعباس ۵ برابر میشود

مدی��ر پ��روژه پالایش��گاه ۱2۰ هزار بش��که ای بندرعباس در 
گفتگ��و ب��ا خبرنگار واحد رس��انه روابط عموم��ی و بین الملل 
هلدین��گ پترو پالایش اصفهان گفت: تجهیزات س��ایت دوم 
پالایش��گاه اصفهان در بخش فرایندی بصورت پیش س��اخته 
وارد کشورمیش��ود و تجهیزات واحد های جانبی س��اخت داخل 
خواه��د بود.ب��ه گزارش خبرنگار واحد رس��انه روابط عمومی و 
بی��ن المل��ل هلدینگ پترو پالای��ش اصفهان،مهندس مهدی 
تاج بخ��ش، ادام��ه داد: روزان��ه 5 میلیون لیتر بنزین و ۶ میلیون 
لیت��ر گازوئی��ل با بهره برداری از پ��روژه بندر عباس به ظرفیت 

سوخت کشور اضافه می شود.
 

 ۱۲۲ میلیارد تومان زکات 
در آذربایجان غربی ثبت شد

مدیرکل امور اجرایی زکات کمیته امداد امام خمینی )ره( از ثبت 
۱22 میلیارد تومان زکات طی سال گذشته در استان آذربایجان 
غربی خبر داد. حجت حس��ن الاس��ام هرمز در برنامه منظر 
س��یمای مرکز آذربایجان غربی در خصوص تعریف و اهمیت 
زکات و جایگاه مهم آن اظهار کرد: بحث زکات در قرآن کریم 
از جایگاه ویژه ای برخوردار است و در روایت متعددی از آن یاد 
ش��ده اس��ت. وی گفت: زکات در اس��ام یکی از احکام واجبی 
است که باید بر اساس شرایطی، بخشی از اموال معین شده به 
افراد نیازمند و امور عمومی اجتماعی پرداخته شود. وی افزود: 
اف��رادی ک��ه زکات پرداخ��ت می کنند، مال خود را از بایا حفظ 

می کنند و روح و معنویت خود را رشد می دهند. 

اخبار كوتاه

شهرستان 

بازدید ۳۰۰ نفر از دانش آموزان نخبه از فولاد مبارکهدیدار ۶۱ نفر در ملاقات مردمی با مدیر کل بنادر گیلان
 رئیس روابط عمومی و امور بین الملل اداره کل بنادر و دریانوردی استان گیان 
ب��ا بی��ان اینک��ه در ۴ ماهه نخس��ت س��ال جاری تعداد ۶۱ نف��ر با مدیر کل بنادر و 
دریانوردی استان گیان ماقات کردند و به طور مستقیم و بی واسطه مشکات 
خ��ود را بی��ان داش��تند.به گزارش تجارت به نق��ل از روابط عمومی اداره کل بنادر 
و دریانوردی اس��تان گیان، امید حس��ین پور با اش��اره به اهمیت ماقات مردمی 
مس��ئولین، اظهار داش��ت: مس��ئولین عاوه بر وظیفه اداری که به آنها سپرده شده 
اس��ت، وظیفه ایجاد ارتباط دوس��ویه و جلب رضایت مردم را برعهده دارند.وی 

با اش��اره به فرمایش��ات مقام معظم رهبری در مورد جلب رضایت مردم، خاطرنش��ان کرد: مس��ئولان باید همواره 
خود را مدیون و وامدار مردم بدانند و در منطق علوی و در همه امور، عامه مردم و جلب رضایت آنان مورد توجه 
اس��ت و هنر مس��ئولان آن اس��ت که در کارها و اقدامات خود ضمن جلب رضایت مردم، پیچیدگی های مس��ائل 
اقتص��ادی و اجتماع��ی را نی��ز مدنظ��ر قرار دهند. رئیس روابط عمومی و امور بین الملل اداره کل بنادر و دریانوردی 
اس��تان گیان با بیان اینکه هدف اصلی در نظام اداری جمهوری اس��امی، رضایت مردم و جامعه اس��ت، تصریح 
کرد: مدیران بنادر استان گیان بر این موضوع واقف بوده و جلب رضایت مردم را موردی بالاتر از وظیفه اداری 

دانسته و آن را وظیفه انسانی خود می دانند.

در حاشیه پنجاه و چهارمین المپیاد جهانی فیزیک که به میزبانی دانشگاه صنعتی 
اصفهان در حال برگزاری است، حدود ۳۰۰ نفر از دانش آموزان نخبه فیزیک که از 
حدود ۴۶ کشور جهان در این مسابقات شرکت کرده بودند، به اتفاق همراهانشان 
ط��ی دو روز متوال��ی 5 و ۶ م��رداد از ش��رکت فولاد مبارک��ه بازدید کردند. در این 
رویداد دوروزه، دانش آموزان نخبه از واحد تصفیه خانه و ناحیه های فولادس��ازی 
و نورد گرم فولاد مبارکه بازدید کردند و از نزدیک با آخرین دستاوردهای قطب 
صنعت فولاد ایران و خاورمیانه آش��نا ش��دند.در حاش��یه این بازدید، کریسا، نخبه 

فیزیک از کشور اندونزی، گفت: واقعاً قسمت های مربوط به فولاد و تصفیه آب در شرکت فولاد مبارکه برای من 
بسیار جذاب بود و شگفت زده شدم. حسین، یکی دیگر از شرکت کنندگان المپیادی از کشور تاجیکستان، پس از 
بازدید از ش��رکت فولاد مبارکه گفت: تابه حال از نزدیک کارخانه ای به این بزرگی ندیده بودم و باعث خرس��ندی 
است که در کشور هم زبان ما کارخانه ای به این عظمت وجود دارد.بیل، دیگر شرکت کننده در این بازدید از کشور 
روس��یه گفت: من حدس می زدم ایران کش��ور بزرگی اس��ت و کارخانه های زیادی در آن باش��د؛ اما فکر نمی کردم 

بتوانم از آن ها بازدید کنم. 

مبارزه با پشه آئدس نیازمند عزم جدی است
رئیس س��ازمان مدیریت پس��ماند ش��هرداری اراک با بیان اینکه پیش��گیری مهم ترین 
اقدام برای مقابله با پش��ه آئدس اس��ت گفت: مبارزه با پش��ه آئدس نیازمند یک عزم 
جدی است.مهدی فدوی اظهار کرد: در این راستا سازمان مدیریت پسماند با برگزاری 
جلس��ه با ناظران و عوامل مرتبط، انجام اقداماتی فوری و ویژه را در دس��تور کار خود 
داده است.وی افزود: بعضی از مهم ترین اقدامات این سازمان، جمع آوری پسماندهای 
ساختمانی رها شده در سطح کوچه و معابر عمومی و جمع آوری لاستیک های مستعمل 
در سطح شهر، شست وشو و نظافت جداول روباز، شست وشو و گندزدایی ماشین آلات 

جمع آوری و حمل پسماند، آهک پاشی اطراف مخازن پسماند سطح شهر و آموزش و 
اطاع رسانی به کارکنان این سازمان است.

رئیس س��ازمان مدیریت پس��ماند ش��هرداری اراک با بیان اینکه پیش��گیری مهم ترین 
اقدام برای مقابله با پش��ه آئدس اس��ت، اضافه کرد: مبارزه با پش��ه آئدس نیازمند یک 
عزم جدی است.فدوی تصریح کرد: با توجه به دستورالعمل جلسه کارگروه اجتماعی 
و س��امت و خانواده اس��تان، عاوه بر اقدامات فوق، عملیات پاکس��ازی و جمع آوری 
سرش��اخه های ش��هری در تمام مناطق پنج گانه به صورت ویژه در حال انجام اس��ت.

وی اضافه کرد: همکاری ش��هروندان با ش��هرداری و س��ایر نهادهای مربوطه به منظور 
پیشگیری از خطرات پشه آئدس از اهمیت بسیار زیادی برخوردار است.

رئیس سازمان مدیریت پسماند شهرداری اراک تاکید کرد: برای افزایش سطح بهداشت 
عمومی و پیشگیری از شیوع آلودگی های محیطی، شهروندان از ریختن هرگونه پسماند 
در کانال ها و جداول س��طح ش��هر خودداری و ضمن رعایت برنامه زمان بندی س��اعت 
2۱:۰۰، پسماندها را در کیسه های دربسته داخل مخازن پسماند قرار دهند و از رها کردن 

سرشاخه های هرس شده و اقام حجیم در سطح کوچه و خیابان ها اجتناب کنند.

 ب��ا توج��ه به اس��تقرار توده هوای گ��رم و به دنبال آن 
افزایش چشم گیر مصرف آب در استان اصفهان طی 
روزهای اخیر، جلسه ستاد فرماندهی مدیریت بحران 
آب با حضور مدیر کل مدیریت بحران استانداری و مدیر 
عامل آبفا برگزار گردید .در این جلسه که اعضای ستاد 
و جمعی از مدیران آبفای اس��تان و ش��رکت آب منطقه 
ای نیز حضور داشتند، شیشه فروش مدیر کل مدیریت 
بحران استانداری با اشاره به اولویت مصارف خانگی در 
چنین شرایطی خواستار ایجاد محدودیت مصرف آب 
در صنوف آب بر اس��تان از جمله کارواش��ها، استخرها، 
کارخانه های نوش��ابه س��ازی و شهرک های صنعتی 
ش��د و از ادارات اس��تان خواس��ت حداکثر صرفه جویی 
را در میزان مصرف آب در دستور کار خود قرار دهند.

حس��ین اکبریان مدیر عامل آبفای اس��تان نیز با اشاره 

به افزایش ۳۰ درصدی میزان مصرف آب در اس��تان 
خواس��تار همراهی مردم، ادارات، صنایع و صنوف در 
مدیریت مصرف بهینه آب شد. اکبریان در ادامه جلسه 
با مرور اقدامات مش��ترک فنی انجام گرفته درش��رکت 
های آبفا و آب منطقه ای جهت گذر از شرایط سخت 
تابس��تان امس��ال، بر حداکثر اس��تفاده از ظرفیت های 
موجود در راستای تامین آب مورد نیاز مردم تاکید کرد 
و از مدیران خواست عاوه بر تشکیل ستادهای بحران 
شهرس��تانی بصورت 2۴ س��اعته در مناطق تحت امر 
حضور فعال داشته باشند.اکبریان گفت: مردم می توانند 
با اقداماتی بس��یار ابتدایی ولی مهم، از جمله پرهیز در 
شس��ت و ش��وی معابر و اتومبیل و خودداری از شست  
و ش��وی حیاط و مشاعات س��اختمان مانند راه پله ها و 
کاه��ش مدت زم��ان اس��تفاده از آب در مصارفی مانند 
استحمام و شستن ظروف، حداقل به میزان ۱5 درصد 
در مص��رف آب صرف��ه جویی کنند .مدیر عامل آبفای 
اس��تان از اکیپ های مروجین مصرف بهینه خواس��ت 
تا با حضور فعال در سطح شهرها و روستاها عاوه بر 
اطاع رسانی به مشترکین در خصوص رعایت الگوی 
مصرف، نس��بت به شناس��ایی مش��ترکین پر مصرف، 
انش��عابات غی��ر مجاز، پمپ ه��ای غیر مجاز و برخورد 

قانونی با چنین مواردی اقدام نمایند.

معاون وزیر آموزش و پرورش و رییس سازمان نوسازی، 
توس��عه و تجهیز مدارس کش��ور گفت: در دوران دولت 
س��یزدهم ۳2 هزار کاس درس احداث و تحویل داده 
ش��د.حمیدرضا خان محمدی در نشس��ت هماهنگی 
پروژه های نوسازی مدارس استان همدان اظهار کرد: 
ردی��ف ملی برای اجرای طرح های نوس��ازی مدارس 
در اس��تان همدان ۱۰۰ درصد دیده ش��ده اس��ت.وی 
همچنین افزود: مولد س��ازی در اس��تان همدان رش��د 
زیادی نداشته است و نیازمند تسریع در کار است.معاون 
وزیر و رییس س��ازمان نوسازی مدارس کشور تصریح 
کرد: برای اس��تخر آموزش و پرورش فامنین دو س��ال 
اعتبار در نظر خواهیم گرفت تا زودتر به نتیجه برس��د.

خان محمدی افزود: عاوه بر اینکه اعتبارات سرویس 
بهداشتی مدارس در این استان دو برابر می شود، ردیف 
محرومیت زدایی نیز از ملی به اس��تانی انتقال یافت و 
اعتب��ارات آن بای��د حتم��ا باید در مناطق محروم هزینه 
ش��ود. نایب اول رییس مجلس ش��ورای اسامی نیز در 
این نشس��ت اظهار کرد: ش��هرک پرواز و کوی فردوس 
همدان به لحاظ مجتمع آموزش��ی نیازمند توجه جدی 
اس��ت.حمیدرضا حاجی بابایی افزود: لازم اس��ت تا در 
شهرک پرواز دو مجتمع آموزشی دخترانه و پسرانه در 
آنجا شروع به ساخت شود. وی، تکمیل استخر فامنین 

را یک ضرورت دانست و گفت: گاهی در مراکز استان 
ها کمبود مدرس��ه داریم و ش��اهد شیفت بندی مدارس 
هستیم. فرماندار همدان نیز در این نشست اظهار کرد: 
۱۰۰ کاس در ناحیه دو همدان ناایمن و قدیمی هستند 
و در این رابطه 2۰ درصد اعتبارات اس��تانی شهرس��تان 
همدان را برای آموزش و پرورش و نوس��ازی مدارس 
شهرستان قرار دادیم که کم سابقه است.مسلم مخفی 
کند بودن س��رعت اجرای پروژه ها را یکی از ایرادات 
اجرای پروژه در همدان دانست و افزود: باید طرح های 
مرتبط با نوس��ازی مدارس با سرعت بیشتری پیگیری 
شود. فرماندار فامنین همچنین در این نشست، ساختمان 
های آموزشی فرسوده در فامنین نگران کننده دانست و 
گفت: استخر فامنین و ساخت یک مدرسه شبانه روزی 

یک ضرورت برای این شهرستان است. 
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عل��ی کیوان��ی –ش��هریار ، مدیردفت��ر بهره برداری وتوس��عه 
تاسیسات تامین،تصفیه وخطوط انتقال آب آبفای غرب استان 
تهران فعالیت های انجام ش��ده در حوزه بهره برداری را بیان 
کرد و از انجام اقدامات موثر برای گذر از بحران تنش آبی سخن 
گفت  . مجتبی کرفسی با بیان اینکه دفتر بهره برداری وتوسعه 
تاسیسات تامین،تصفیه وخطوط انتقال آب مسئولیت اصلیش 
تامین منابع آب جهت مصرف در شهرهای تحت پوشش هست 
وعمدتاً می توان به وظایفی همچون تامین تجهیزات مانند لوله، 
الکترو پمپ وغیره... حفروتجهیزچاهای جدید، احیا و بهسازی 
چاههایی که از قبل حفرودر مدار هستند، اجرای خطوط انتقال 
آب، احداث و ساخت مخازن ذخیره آب، تهیه و پیگیری اسناد 
مناقصه که به طور کلی کارهایی که در جهت استحصال منابع 
آبی در سطح شرکت باید انجام شود مسئولیت آن برعهده این 
دفتر می باشد.او با اشاره به موضوع تنش آبی گفت: از چالشهای 
موجودمی توان  به موضوع تنش آبی تقریبا چهار سال گذشته  
و خش��ک س��الی متوالی که در سطح استان تهران وجود داشته 
از جمله آبفای غرب اشاره کرد که براساس برنامه ریزی های 
صورت گرفته اقداماتی به منظور عبور از این چالش و بحران در 
چند محور براساس برنامه اباغی آبفای استان تهران صورت 
گرفته اس��ت که عموما در جلس��ات قرارگاه آب هم پیگیری و 
گزارش عملکرد توس��ط مدیرعامل محترم  ش��رکت ارائه می 
ش��ود. همانطور که  مس��تحضر هس��تید درسال های گذشته و 
به دلیل خش��ک س��الی و افت س��فره های  زیرزمینی ما خیلی از 
مناب��ع در واق��ع تامی��ن آب را از دس��ت دادیم به طوری که افت 
دبی چاه ها نسبت به سال گذشته حدود۶2۳  لیتر بر ثانیه بوده 
که در واقع این به دلیل خشک سالی متوالی بوده و سطح تراز 
آب در چاه ها به ش��دت افت کرده اس��ت همین موضوع  باعث 

ش��ده که خیلی از چاه ها از مدار خارج و یا بامش��کاتی مثل 
بریدگی جدار مواجهه شوند.کرفسی باتشریح اقدامات صورت 
گرفته گفت:  در این راس��تا یک س��ری برنامه هایی را  از س��ال 
گذش��ته تدوین کردیم که بتوانیم بحث آب از دس��ت رفته را به 
مقدار زیادی  مجدداً تامین کنیم عمده کاری که انجام ش��ده 
یکی در بحث حفر و تجهیز چاه ها اس��ت که براس��اس تعهدی 
که شده حفر و تجهیز 25 حلقه چاه بوده که تا کنون تقریباً 22 
حلقه آن علیرغم  تمام مشکات انجام شده و در حال حاضر ۶ 

دستگاه حفار در منطقه در حال حفر چاه های جدید می باشند 
و با تجهیز و وارد مدار شدن این چاه ها بخشی از کمبود آب را 
تقریبا 29۴ لیتر بر ثانیه جبران بکنیم و اقدام دیگری که ما در 
حال انجام واستفاده از ظرفیت آن هستیم احیاء و بهسازی چاه 
هایی هس��ت که در مدار  بوده  و بنا بر مش��کاتی مثل پارگی 
جدار و یا پایین رفتن س��طح تراز آب از مدار خارج ش��ده اند که 
با انجام مهندسی مجدد وارد مدارشده که از سال پیش تا الان 
بیش از ٨۱  حلقه چاه احیاء و یا بهس��ازی ش��ده که تقریباً ۴۳ 

حلقه ی آن مربوط به سال جدید بوده که در حدود 275  لیتر بر 
ثانیه با انجام این اقدامات به ظرفیت تولید آب ش��رکت افزوده 
شده است.اقدام دیگری که  در راستای گذر از تنش انجام شده 
استفاده از ظرفیت چاه های کشاورزی بوده که پس  از بررسی 
ب��ه لح��اظ کیفی و قابل ش��رب ب��ودن  ضمن تجهیز این چاه ها 
تقریبا حدود ۱۰۳ لیتر بر ثانیه به حجم ظرفیت تولید اب شرب 
در غرب استان تهران  اضافه شده، که در مجموع باانجام این 
اقدامات حدود ۶72 لیتر به حجم منابع افزوده ش��ده اس��ت. که 
هنوز شرایط به صورت سربه سر در تمام مناطق تحت پوشش 
ب��وده ک��ه در حال تاش هس��تیم ب��ا ادامه همین روند و با بهره 
برداری از چاههای جدید ش��رایط پایداری در همه ی مناطق 
حاکم ش��ود.حوزه دیگری که در تاش هس��تیم به نقطه ایده 
ال برس��یم  بحث مخازن ذخیره آب ش��رب می باش��د، که در 
س��نوات گذش��ته یک مقدار به آن بی توجهی ش��ده اس��ت،  در 
حال حاضر مراحل س��اخت ۴  مخزن به نام های مخزن ش��هید 
روح��ی م��ارد با ظرفیت تقریبا ی��ازده هزاروپانصد مترمکب  و 
پیشرفت فیزیکی9۰% ، مخزن پنج هزار  مترمکعبی صباشهر 
و پیشرفت فیزیکی۳۰% ، مخزن رزکان شهریار با ظرفیت پنج 
هزار مترمکعب و پیشرفت فیزیکی ۳5% ، مخزن شهر قدس  
باظرفیت ده هزار مترمکعبی و پیشرفت فیزیکی 28% در حال 
اجراء می باش��د.به گفته او:  به طور کلی در راس��تای رفع تنش 
آب��ی س��ال اخی��ر اقدامات موثری انج��ام و یا در حال انجام می 
باش��د که انش��اءالله تا پایان س��ال بتوانیم  مخازن را به مدار وارد 
کنیم که قطعا با این اقدام مدیریت مصرف آب به نحو بهتری 
انجام خواهد شد و بسیاری ازچاه ها هم دیگر مستقیم به شبکه 
نخواهند بود و وارد مخزن خواهند ش��د بنابراین می توانیم  بر 

منابع آب استحصالی  مدیریت بهتری انجام دهیم.

مدیردفتر بهره برداری وتوسعه تاسیسات خبر داد ؛

احیاء و بهسازی 81 حلقه چاه آب شرب ظرف یک سال در غرب استان تهران 

تالار مرکزی یزد پس از ۱۵ سال بلاتکلیفی افتتاح شد
یزد- کاظم صادقپور- تالار مرکزی یزد که به نام شهید رییسی 
مزین شده پس از ۱5 سال باتکلیفی با حضور وزیر فرهنگ و 
ارشاد اسامی افتتاح شد.محمدمهدی اسماعیلی در آیین افتتاح 
تالار مرکزی یزد اظهار داش��ت: با گذش��ت 2 ماه بعد از شهادت 
شهید جمهور همه برنامه های کشور با دقت و حساسیت انجام 
ش��ده و وقفه در امور ایجاد نش��ده اس��ت.وزیر فرهنگ و ارش��اد 
اسامی گفت: برگزاری 2 انتخابات مهم از جمله اقدامات انجام 
ش��ده بعد از ش��هادت آیت الله رئیس��ی است.اسماعیلی افزود: 
تالار بزرگ یزد یکی از مجهزترین و به روزترین مجتمع های 
فرهنگی و هنری کش��ور و پیش��کش دولت س��یزدهم به مردم 
فرهنگ دوست استان یزد است.وی گفت: اباغ سند موسیقی، 

س��ندهنرهای نمایشی و تاسیس بنیادملی 
تئاتر ایران از جمله اقدامات انجام ش��ده در 
دولت سیزدهم است.وزیر فرهنگ و ارشاد 
اسامی با بیان این که دولت سیزدهم فعال 
تری��ن دول��ت در حوزه رونق فرهنگ و هنر 
اس��ت، تاکید کرد: در دوره س��ه ساله دولت 
سیزدهم شاخص رونق فرهنگ و هنر بالاتر 

رفت��ه است.اس��ماعیلی با بیان این ک��ه در حوزه فرهنگ و هنر 
روزهای خوبی را پش��ت س��ر گذاش��تیم، گفت: کار مطالعاتی 
این مجموعه در س��ال ۱۳٨۴ و نزدیک به 2۰ س��ال قبل انجام 
ش��د که تا قبل ار دولت س��یزدهم جمعاً 5۱ میلیارد تومان برای 

س��اخت آن هزینه ش��ده بود ولی در این سه 
س��ال دولت س��یزدهم 22۰ میلیارد تومان 
در ای��ن ط��رح هزینه ش��د و امروز ش��اهد 
بهره برداری از آن هستیم.وزیر فرهنگ و 
ارش��اد اسامی مجموعه تالار مرکزی یزد 
را زیباترین مجموعه فرهنگی هنری تاریخ 
کش��ور خواند که با استفاده از فعالان حوزه 
دانش بنیان و بهره گیری از فناوری های جدید آماده ش��د و به 
دلیل کمبود وقت بسیاری از شاخصهای فنی آن در این نشست 
ذکر نشد.وی این مجموعه را کاری بسیار فاخر و در شان مردم 
عزیز و فرهنگ ودوس��ت و هنر پرور مردم یزد و پیشکش��ی از 

سوی دولت شهید رئیسی به این مردمان دانست.وزیر فرهنگ 
و ارش��اد اس��امی به اقدامات صورت گرفته در حوزه فرهنگ و 
ارشاد اسامی کشور اشاره و تصریح کرد: در این مدت سه سال 
بودجه فرهنگی استانها شاهد رشد ۴۰۰ درصدی بود و در حالی 
کل بودجه وزارت ارش��اد در س��ال ابتدای دولت ۱2۰۰ میلیارد 
تومان بود، امروز به 2۰ هزار میلیارد تومان افزایش یافته است..

وی با اش��اره به میزبانی یزد از جش��نواره های متعدد کشوری و 
بین المللی اظهار داش��ت: از پیشکس��وتان و اهالی هنر و اهالی 
رسانه و همه کسانی که این رویداد مهم را رقم زده اند، تقدیر و 
تشکر می کنم و امیدواریم این مجموعه به عنوان نگین افتخار 

فرهنگ و هنر همواره در استان یزد بدرخشد.


